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Abstract (en)
[origin: WO9003497A1] The device disclosed has a multiple-element rotary transmission with a housing which accommodates the valve, a rotary
cam connected to the housing via a revolute joint and driven by the crankshaft, an intermediate element actuated by the cam via a cam joint, and
an output element which abuts on the housing and co-operates with the intermediate element via a joint and which transmits the movement to the
valve. To obtain a simpler, more compact and more rigid structure, the intermediate element abuts on the housing via a cam joint, the cam of said
cam joint, which is arranged on the intermediate element, has a section which forms a catch and a control section, and either the position of the cam
of said cam joint, which abuts on the housing, or the position of the revolute joint of the cam can be adjusted during operation.

Abstract (fr)
Ledit dispositif comporte un engrenage rotatif à plusieurs éléments qui comprend un carter où est logée la soupape, une came tournante, reliée
audit carter par une articulation tournante et dont l'entraînement provient du vilebrequin, un élément intermédiaire, actionné par la came via une
articulation à came, et un élément de sortie, qui abute d'une part contre le carter via une articulation, qui coopère d'autre part avec l'élément
intermédiaire via une articulation, et qui transmet le mouvement à la soupape. On obtient une structure plus rigide, plus simple à assembler et
de dimensions moindres de la manière suivante: l'élément intermédiaire abute contre le carter via une articulation à came, la came de ladite
articulation à came, agencée sur l'élément intermédiaire, comporte une section en encoche et une section de commande, et la position, soit de la
came de ladite articulation à came, qui abute contre le carter, soit de l'articulation tournante de la came tournante, peut être modifiée pendant le
fonctionnement du moteur.
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